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Koulujen eko-oppilaat vierailivat marraskuussa 2023 kirjastolla 
tutustumassa sen toimintaan.Vierailun jälkeen Kemin peruskoulun luokilla 
on keskusteltu kirjaston kehittämisestä kestävän kehityksen näkökulmasta. 
Kirjaston kehittäminen on osa Opetushallituksen rahoittamaa ilmasto- ja 
kestävyyskasvatushanketta (Kemin vihreä filosofia versoo kohti Agenda 
2030:tä). 
 
Kemin koulujen ilmasto- ja kestävyyskasvatushanke kutsui päättäjiä, 
viranhaltijoita sekä mediaa kirjastolla pidettyyn tilaisuuteen torstaina 
14.3.2024 kuulemaan koululaisten ajatuksia kirjastosta ja sen 
kehittämisestä sekä keskustelemaan tehdysta kirjaston 
kehittämisselvityksestä. 
 
Oheismateriaalina kirjaston kehittämisselvitys. 
 
 

Esittelijä Hyvinvointijohtaja Kaisa Rauvala  
 

Päätösehdotus Hyvinvointilautakunta keskustelee koululaisten laatimasta kirjaston 
kehittämisselvityksestä ja merkitsee selvityksen tiedoksi. 
 

Päätös Hyvinvointilautakunta keskusteli koululaisten laatimasta kirjaston 
kehittämisselvityksestä ja merkitsi selvityksen tiedoksi. 

 
 
 


